



IRSANAT.com

فروشگاه ایران صنعت

User Manual / Benutzerhandbuch

ALL IN ONE DIGITAL THERMO-HYGROMETER

Technical Data:

1. Simultaneous display of Calendar, Clock, Indoor-Outdoor Temperature and Indoor Relative Humidity.
2. 12-Hr Mode Clock.
3. Range:
Outdoor Temperature: -50 ... + 70°C
Indoor Temperature: 10 ... + 50°C
Indoor Relative Humidity: 25 ... + 98% RH
4. Resolution:
Thermometer: 0,1 °C
Relative Humidity: 1°C
5. Accuracy:
Outdoor Temperature: ±1°C
Indoor Temperature: ±1°C
Indoor Relative Humidity:
±3% RH (50% RH to 80% RH)
±5% RH (<50% RH, >80% RH)
6. Cable Length: 3-metre water resistant outdoor temperature sensor cable.
7. Battery: Use one 1.5V AA.
8. Battery Life: 1 Year
9. Wall mount and desktop available.
10. Maximum-Minimum Temperature and Relative Humidity Memory function.
11. Ambient temperature: -10 ... + 40°C

Operation Instructions:

A. Clock / Calendar Setting:

1. To set the current time, slide the side button downward to the "CLOCK" position. The clock display will blink to indicate Clock-Setting mode.
2. Press the "IN MEM" button to set the hour, Press the "IN CLR" button to set the minute.
3. To set the calendar, hold down both the "OUT MEM" and "OUT CLR" buttons together for 3-second, the time display will switch to display year "2008"
4. Press the "IN MEM" button to set the day, Press the "IN CLR" button to set the month, Press the "OUT MEM" button to set the year forward, Press the "OUT CLR" button to set the year backward.
5. After setting the calendar, hold down both the "OUT MEM" and "OUT CLR" buttons together for 3-second, the year display will switch back to clock.
6. After setting the correct time and date, push the side button upward to the "THERMO" position to start the clock and calendar running.
7. The colon sign ":" will start blinking to indicate the clock is running.

B. Thermometer & Hygrometer Maximum and Minimum Memory:

1. To display the maximum and minimum data logged in memory, slide the side button upward to the "THERMO" position.
2. Press the "IN MEM" button to show the maximum or minimum indoor temperature and relative humidity of the period from the memory-clear.
3. Clear the indoor temperature and relative humidity memories by pressing "IN CLR" button once.
4. Press the "OUT MEM" button to show the maximum or minimum outdoor temperature of the period from the last memory-clear.
5. Clear the outdoor temperature memory by pressing "OUT CLR" button once.

C. Battery Change:

1. Open battery cover, gently replace the battery with new one, close battery cover.



Produkt-Code: E 213 202

Medex Europe GmbH
 Telefon :+49(0)5261 80 88 233
 Telefax :+49(0)5261-80 89 403
 info@medexeurope.de
 www.medexeurope.de

MEDEX EUROPE
 G E R M A N Y

Technische Daten:

1. Gleichzeitige Anzeige von Kalender, Uhr, Indoor-Outdoor Temperatur- und Raumluftfeuchtigkeit.
2. 12-Hr-Modus Clock.
3. Messbereich:
Außentemperatur: -50 ... + 70°C
Indoor Temperatur: -10 ... + 50°C
Indoor Relative Luftfeuchtigkeit: 25 ... + 98% RH
4. Auflösung:
Thermometer: 0,1 °C
Relative Luftfeuchtigkeit: 1°C
5. Genauigkeit:
Außentemperatur: ± 1°C
Indoor Temperatur: ± 1°C
Indoor relative Luftfeuchtigkeit:
±3% RH (50 ... + 80% RH)
±5% RH (<50% RH, >80% RH)
6. Kabellänge: 3-Meter wasserdicht Außentemperaturfühler Kabel.
7. Batterie: Verwenden Sie eine 1,5 V AA
8. Standzeit: 1 Jahr
9. Wandhalterung und Desktop verfügbar.
10. Maximum-Minimum Temperatur und Relative Luftfeuchtigkeit Memory-Funktion.
11. Umgebungstemperatur: -10 ... + 40°C

Bedienungsanleitung:

A. Uhr / Kalender einstellen:

1. Um die aktuelle Uhrzeit einzustellen, schieben Sie die seitliche Taste nach unten, um die "CLOCK"-Position. Die Uhrzeitanzeige blinkt, um Clock-Setting-Modus anzuzeigen.
2. Drücken Sie die "IN MEM"-Taste, um die Stunden einzustellen, drücken Sie die "IN CLR"-Taste, um die Minuten einzustellen.
3. Um den Kalender einzustellen, halten Sie sowohl die "OUT MEM" und "OUT CLR" Taste gleichzeitig für 3 Sekunden, die Zeitanzeige schaltet anzuzeigen Jahr "2008"
4. Drücken Sie die "IN MEM"-Taste, um den Tag, Drücken Sie die "IN CLR"-Taste, um den Monat einzustellen, Drücken Sie die "OUT MEM"-Taste, um das Jahr nach vorne gesetzt, Drücken Sie die "OUT CLR"-Taste, um das Jahr nach hinten gesetzt.
5. Nach der Einstellung des Kalenders, halten Sie sowohl die "OUT MEM" und "OUT CLR" Taste gleichzeitig für 3 Sekunden, das Jahr Anzeige schaltet zurück zu takten.
6. Nach dem Einstellen der Uhrzeit und Datum korrekt, drücken Sie die seitliche Taste nach oben, um die "THERMO" Position, um die Uhr und Kalender Lauf starten.
7. Der Doppelpunkt ":" beginnt zu blinken, um anzuzeigen, die Uhr läuft.

B. Thermometer und Hygrometer Maximum- und Minimum-Speicher:

1. Um die maximale und minimale Daten im Speicher protokolliert anzuzeigen, schieben Sie die seitliche Taste nach oben, um die "THERMO"-Position.
2. Drücken Sie die "IN MEM"-Taste, um den maximalen oder minimalen Innentemperatur und relative Feuchte der Zeit aus dem Speicher-clear zeigen.
3. Deaktivieren Sie das Innen-Temperatur und relative Feuchte Erinnerungen durch Drücken von "IN CLR" Taste einmal
4. Drücken Sie die "OUT MEM"-Taste, um den maximalen oder minimalen Außentemperatur der Periode aus dem letzten Speicher-clear zeigen.
5. Deaktivieren Sie die Außentemperatur Speicher durch Drücken von "OUT CLR" Taste einmal.

C. Batterieerwechsel:

1. Öffnen Sie den Batteriefachdeckel. Bitte ersetzen Sie die Batterie durch eine neue, close Akkudeckel.